
 
 
 
 

Uppdatering av LifeCare i Kristinestad och Kaskö 
  
Samkommunens styrelse 05.10.2022 § 161 
2286/00.02.01.01/2022       

Beredare Nystrand Lena 
Tilläggsuppgifter: telefonummer: 044 323 1740, fornamn.efternamn@ovph.fi 

I Kristinestad och Kaskö använder hälso- och sjukvården systemet LifeCare. Systemen är 
separata, men båda använder samma gamla version 2015. Stödet för denna version har 
upphört 1.1.2022 och den saknar många lagstadgade funktioner. Om vi fortsätter använda 
version 2015 blir vi tvungna att underteckna ett förändringsavtal där det står att man inte 
gör några förändringar och uppdateringar i version 2015, utan endast åtgärdar kritiska fel 
om detta är möjligt. Möjligheten att koppla dessa båda system till samma bas har också 
utretts, men detta kan inte göras på grund av kostnads- och tidtabellsorsaker.  
 
Kristinestad har beställt en uppdatering redan år 2021 och betalat en del. Ingen 
uppdatering har ändå gjorts. Den betalade andelen tas i beaktande i kostnaderna. I fråga 
om Kristinestad har man meddelat välfärdsområdet att man budgeterat 95 000 euro för 
uppdateringen år 2022. För Kaskös del har inget budgeterats för uppdateringen i år.  
De slutgiltiga obetalda kostnaderna kommer att uppgå till cirka 280 000 euro för Kaskös 
del och till 120 000 euro för Kristinestads del.  
 

Välfärdsområdesdirektör Kinnunen Marina 

för att behandla kommunerna enligt samma principer och hålla dessa kostnader 
separerade, föreslås, att välfärdsområdet fakturerar Kristinestad och Kaskö separat för de 
kostnader som uppdateringarna förorsakar. Även om Kristinestad har ”fört över” 
budgetmedel för sin andel är det mera korrekt att fakturera skilt för kostnaderna för 
uppdateringen istället för att baka in kostnaderna i de övriga social- och 
hälsovårdskostnaderna. 

Beslut: 
Direktören ändrade sitt beslutsförslag enligt följande: 
Uppdateringarna av licenserna för LifeCare görs enligt tidtabell. Tjänsteinnehavarna får till 
uppgift att lösa finansieringen mellan samkommunen och det självstyrande Österbottens 
välfärdsområde. Kommunerna faktureras inte för uppdateringen. 
 
Ledamot Hans-Erik Lindqvist föreslog en återremittering av ärendet för fortsatt beredning. 
Förslaget vann inte understöd varvid det förföll. 
  
Antecknades till protokollet att styrelseledamot Patrick Ragnäs och fullmäktiges II vice 
ordförande Mikael Perjus anmälde jäv i enlighet med förvaltningslagen § 28 mom.5 
(samfundsjäv) och avlägsnade sig under ärendets behandling. 


